
Protokoll fra Sollihøgda Velforening - Ordinært årsmøte
Tirsdag 20. mars 2018 kl. 1,9.00 på Soltihøgda Grendehus

Åpning.
Styreleder Jorun Skaret ønsket alle velkommen. Fem av syv fra styret var tilstede. Totalt 15

stemmeberettigede mølte. Konferer nye lover vedtaff i2017. Britt sørget for sjekk mot
medlemsregister og utdeling av'stemmelapper'.

2. Godkjenning av dagsorden og agenda.
Ingen kommentar til innkalling og agenda, alle husstander har fått informasjon i postkassen.

Endelig agenda ble opplyst på FB siden til Sollihøgda Vel (Vellet) og ved oppslag ved
postkassestativ på Sollihøgda.

Innkalling og agenda vedtatt.

3. Konstituering
Jorun Skaret ble valgt til møteleder og Svein Solheim som referent.
Arvid Næss og Roar Nyheim ble valgt til å underskrive protokoll.

4. Årsberetning
Jorun og Svein leste opp årsberetningen med unntak av de saker som det skulle gis en kort
status på senere i møtet.
Årsberetningen ble godkj ent uten kommentarer.

Styreleder ble etter møtet gjort oppmerksom på en fakta feil i årsberetningen. Dette gjelder
årsberetningen pkt. 4 Eiendomsskatt og Kommunestyrets beslutning. Her skulle det også vært
medtatt følgende: <d) Eiendomsskatten tas opp til årlig vurdering.

5. Regnskap/revisjonsberetning
Britt Kvamme gikk gjennom regnskapet. Ingen kommentarer til regnskapet, vedtatt.
Kontingenten blir som tidligere, 100,- pr. husstand - vedtatt.

6. Innkomne saker
De var ingen innkomne saker fra medlemmer til årsmøtet.

7. Kort status: Søknad om utredning av grensejustering kommunegrense
Jorun redegjorde om saken. Saken er inne i en avgjørende fase med beboerundersøkeleser på

telefon. Beboeme har også mulighet for å sende inn kommentarer direkte til Fylkesmann i
Buskerud. Frist er 30. april.

8. Kort status: Kommunedelplan Sollihøgda
Svein redegjorde kort. Saken er nå i Departementet. Verdt å merke seg er at det 3 store

boligfeltene 82,83 og 84 det er innsigelse på. Resten av planen er egentlig godkjent.
Avgjørelse forventes gjennomført 1. halvår 2018.

9. Kort status: E16o Ringeriksbanen og vanntunell til Oslo
Svein redegjorde kort og E16 etter tilbakemelding vi fikk fra Statens Vegvesen før irsmøtet.
Vi vil se aktivitet på slutten av 2018 med skogrydding og full start i2019. Vellet kommer til å
jobbe med innføring av reduserte bomtakster for innbyggere på Sollihøgda.

I tillegg ble Ringeriksbanen nevnt av Svein. Den vil i stor grad vil påvirke oss på Sollihøgda
med hensyn på anleggsvirksomhet. Store ffllinger er planlagt på Avtjerna, Brakamyr og i
Nordlandsdalen.
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Når det gjelder vanntunell til Oslo er det området ved Vefsrud ved Holsfiorden som blir et
stort anleggsområde.

10. Valg
Ingemar Skaret og Christine Hammer har sittet i valgkomiteen, Ingemar redegjorde for
valgkomiteens innstilling. Niels Lassen går ut av styret som følge av flytting fra Sollihøgda.

Som erstatter kommer Roy Landberg.

Valgt styre for kommende år ble som følger:

Avslutning

Styreleder takket for oppmøte og ønsket alle vel hjem.

Sollihøgda, 5. april 2018
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